



Ausschreibung Invitation

7. Internationales Mixed Basketball Frühlingsturnier

<u>wann?</u>	13. und 14. April 2019
<u>wo?</u>	Rundhalle Steigenteschgasse Steigenteschgasse 1, 1220 Wien
<u>Startgeld pro Spieler/in</u>	EUR 25,- inklusive Turnier-Shirt und gratis Frühstück am Sonntag; für die Übernachtung ist selbst zu sorgen (dies ist in der Halle nicht möglich)
<u>Anmeldung</u>	schickt das Anmeldeformular an turnier@mixedbasketball.at und überweist das Startgeld (Verwendungszweck „Frühlingsturnier Teamname“)
<u>Kontodaten</u>	AMBA – Austrian Mixed Basketball Association IBAN: AT721400004610906090 BIC: BAWAATWW
<u>Anmelde-schluss</u>	08. März 2019
<u>Teilnehmer</u>	8-16 Teams first come, first served
<u>weitere Infos</u>	<ul style="list-style-type: none"> - 8-12 Spieler/innen pro Team (jede/r Spieler/in ist nur in einem Team spielberechtigt) - 2+3-Modus: es müssen immer entweder 2 Spielerinnen und 3 Spieler oder 2 Spieler und 3 Spielerinnen am Spielfeld sein - die Spielzeit beträgt voraussichtlich 2x 10 Minuten - alle Spiele werden von 2 Verbandsschiedsrichtern geleitet
<u>weitere Fragen?</u>	wir freuen uns auf euer Email (turnier@mixedbasketball.at)

7th International Mixed Basketball Frühlingsturnier

<u>time</u>	April 13th to April 14th 2019
<u>place</u>	gym Steigenteschgasse Steigenteschgasse 1, 1220 Vienna
<u>entry fee per player</u>	EUR 25,- including a tournament-shirt and free breakfast on Sunday; please find yourself an accommodation (it is not allowed to spend the night at the gym)
<u>registration</u>	send registration form to turnier@mixedbasketball.at and transfer the entry fee (reference "Frühlingsturnier name of your team")
<u>bank account</u>	AMBA – Austrian Mixed Basketball Association IBAN: AT721400004610906090 BIC: BAWAATWW
<u>closing date for registration</u>	March 8th 2019
<u>teams participating</u>	8-16 teams first come, first served
<u>further information</u>	<ul style="list-style-type: none"> - 8-12 players per team (each player is allowed to play in one team only) - 2+3-mode: there have to be either 2 women and 3 men or 2 men and 3 women on court at the same time - games consist of 2 periods of presumably 10 minutes - each game will be officiated by two experienced referees
<u>further questions?</u>	just send us an email (turnier@mixedbasketball.at)

Die Teilnahme am Mixed Basketball Frühlingsturnier ist für alle Spieler/innen ab 18 Jahren möglich und erfolgt auf eigene Gefahr.

The participation in the tournament is open for all players aged 18 upwards at their own risk.

Die Austrian Mixed Basketball Association übernimmt keine Haftung für abhanden gekommene Wertgegenstände, Verletzungen und Unfälle.

The Austrian Mixed Basketball Association assumes no liability for lost valuables, injuries and accidents.

Bei zu wenigen Anmeldungen behält sich die Austrian Mixed Basketball Association vor, das Turnier abzusagen. Es werden keine Kosten für Flüge, Zugfahrten, Hotels etc. übernommen.

If there are too little teams interested in the tournament, the Austrian Mixed Basketball Association reserves its rights to cancel the tournament. The Austrian Mixed Basketball Association does not accept costs for flights, train tickets, hotel bookings etc.

